

أكاديمية المعمورة

AL MAMOURA

ACADEMY



almamouraacademy.sch.ae



لمستقبل يرسمه أبنائنا
A FUTURE SHAPED BY OUR CHILDREN



أكاديمية المعمورة
AL MAMOURA ACADEMY
أكاديميات الدار
ALDAR ACADEMIES

SUPPORTED BY THE SAME EXCEPTIONAL TEACHING STANDARDS AND TECHNIQUES DELIVERED ACROSS THE ALDAR ACADEMIES FAMILY

Aldar Academies is among the leading providers of private education in Abu Dhabi and Al Ain, holding accreditations from a number of international educational bodies. We deliver inspiring learning environments, combining the very best academic, arts and sporting facilities with the highest standards of teaching. As a result, our students perform at the very highest level, achieving exam grades that exceed global averages and secure places at the world's leading universities.

At Aldar Academies, our purpose is to empower the next generation to shape our future.

SCHOOL TIMINGS

PRIMARY	School day: 7:45 AM – 2:20 PM
	Extra Curricular Activities: 2:20 PM - 3:15 PM
SECONDARY	School day: 7:45 AM – 2:50 PM
	Extra Curricular Activities: 2:50 PM - 3:30 PM

تحظى بدعم معايير وتقنيات التعليم الاستثنائية ذاتها المطبقة من قبل كافة أعضاء عائلة أكاديميات الدار

تعد أكاديميات الدار من ضمن مزودي خدمات التعليم الخاص الرّواد في أبوظبي والعين، وهي حائزة على اعتماد من عدد من المؤسسات التعليمية الدولية المرموقة. نحن نقدم لطلابنا بيئة تعليمية ملهمة مجهزة بأفضل المرافق الأكاديمية والفنية والرياضية المصممة وفق أعلى معايير التربية والتعليم. ونتيجة لذلك، يحقق طلابنا أداءً رفيع المستوى ودرجات عالية تفوق المعدلات العالمية ويضمنون مقاعد لهم في كبرى الجامعات حول العالم.

إننا في أكاديميات الدار، نسعى إلى تمكين الجيل المقبل الذي سيتولى صياغة ملامح المستقبل.

أوقات التدريس

المرحلة الابتدائية	اليوم الدراسي: 7:45 ص. - 2:20 م.
	الأنشطة اللاصفية: 2:20 م. - 3:15 م.
المرحلة الثانوية	اليوم الدراسي: 7:45 ص. - 2:50 م.
	الأنشطة اللاصفية: 2:50 م. - 3:30 م.

SCHOOL FEES (AED)*

المرحلة YEAR GROUP	رسوم التدريس السنوية ANNUAL TUITION FEE	الفصل الأول TERM 1	الفصل الثاني TERM 2	الفصل الثالث TERM 3	رسوم التسجيل REGISTRATION FEE
Nursery	48,800	16,267	16,267	16,266	2,440
FS2 - Year 6	50,210	16,737	16,737	16,736	2,440
Year 3 - Year 6	47,916	15,972	15,972	15,972	2,395
Year 7 - Year 8	61,530	20,510	20,510	20,510	2,990
Year 9	65,850	21,950	21,950	21,950	3,200
Year 10 - Year 11	69,350	23,117	23,117	23,116	3,370
Year 12 - Year 13	72,430	24,144	24,143	24,143	3,520

*Please note the fees displayed are for the 2019/2020 academic year. Fees are regulated by ADEK and are subject to change.

*يرجى ملاحظة أن الرسوم المعروضة هي للعام الدراسي 2019/2020. الرسوم منظمة من قبل دائرة التعليم والمعرفة وهي عرضة للتغيير

CONTACT US

تواصلوا معنا



مدينة أبوظبي
Abu Dhabi City



+971 2 885 7100



admissions@almamouraacademy.sch.ae



AlMamouraAcademy